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Reservation 
§ 11 Svar på mo,on angående anslagstavlor i Tyresö kommun  

Kommunala anslagstavlor är e4 dåligt förslag. Det faktum a4 vi klarat oss bra i elva år sedan 
det gamla systemet försvann, talar för a4 det är en idé som inte bör vara en prioriterad 
kommunal satsning. Förvaltningens kommentarer talar också mycket tydligt emot förslaget. 
Texten kunde knappast varit mer negaFv Fll det moFonärerna föreslår. 

Idag använder vi andra metoder för a4 mer effekFvt sprida informaFon om olika akFviteter. 
Nästan alla yngre invånare använder internet och de flesta hushåll kan läsa våra två lokala 
pappersFdningar. Dessutom finns det forMarande anslagstavlor i Servicecenter och bibliote-
ket i Tyresö centrum. 

Vi vill a4 kommunfullmäkFge ska avslå moFonärernas förslag. 

För Moderaterna i Beredningen för medborgarinflytande och integra6on 

Mats Fält (M) 
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